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Abstract (en)
[origin: CA2035642A1] A candle is disclosed which comprises at least one body, which is composed of a material which is solid at room temperature
such as wax or paraffin, and a wick. The body which is composed of a combustible material which is solid at room temperature, has, at least at the
bottom end, a part which can be plugged together or connected with a mating part of an identical body. At the top end of the uppermost body, a
tubular headpiece which surrounds said body is provided and is guided, at least at its bottom end, and moves downwards with the burning-down
candle.

Abstract (de)
Es ist eine Kerze offenbart, die wenigstens einen aus bei Raumtemperatur festem Material wie Wachs oder Paraffin bestehenden Körper (201)
und einen Docht aufweist. Der aus bei Raumtemperatur festem Brennmaterial bestehende Körper (201) hat wenigstens am unteren Ende einen
Abschnitt, der formschlüssig mit einem Gegenabschnitt eines gleichen Körpers zusammensteckbar oder verbindbar ist. Am oberen Ende des
obersten Körpers (201) ist ein diesen Körper umschließender rohrförmiger Aufsatz (211) vorgesehen, der auf dem Körper zumindest an seinem
unteren Ende (212) geführt ist und mit der abbrennenden Kerze nach unten wandert. <IMAGE>
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